
 

 
 

 
 

Locatie: Via Teams 

   Locatie: SKWA (gebruikelijk zaal op 1e etage) 

 
1. Opening en welkom. 

 De voorzitter heet iedereen welkom, wenst allen een gelukkig en gezond 2023 en opent de vergadering.   
         Vanavond is een korte vergadering met aansluitend een nieuwjaarsborrel in het café hier beneden waar u allen voor    
         uitgenodigd bent.  

                       De agenda kon helaas vanochtend pas worden verstuurd. Het was een hectisch weekend met de kerstboominzameling    
                       waarover straks meer. En daarna hadden we problemen met de e-mail en konden we geen stukken rondsturen. Er is de   
                       halve nacht aan gewerkt en vanochtend is het dan eindelijk gelukt. Hopelijk kent de rest van het jaar een betere start. 

 
2. Rondvraag. 

Punten voor de rondvraag kunnen zowel vóór de vergadering, per e-mail aan secretariaat@wijkraadfloriande.nl, als 

tijdens de vergadering bij dit agendapunt worden opgegeven en worden bij de punten onder Thema’s behandeld. Indien 

u meer dan 3 rondvragen heeft verzoeken wij u vriendelijk deze altijd per mail aan ons toe te sturen. 

Misschien heeft u punten die u graag eens op de agenda zou willen zien? Deze kunt u ook doorgeven vooraf aan de 

vergadering op secretariaat@wijkraadfloriande.nl  

 

We willen u nogmaals dringend vragen om hier actief aan te geven welke zaken u graag zou willen bespreken 

met de wijkraad of op de agenda zou willen zien geplaatst. 

                      Binnen gekomen punt van een bewoner via de mail:  
De papercontainer hoort op dinsdag en vrijdag geleegd te worden maar dat gebeurt alleen op dinsdag.  Ik heb al 
meerdere keren t bij de gemeente aangekaart en bij de Meerlanden maar er komt geen oplossing net zozeer dat 

               er geen bak is voor plastic afval. Ik had al voorgesteld er 1 te plaatsen bij ingang van de wijk bij de brievenbussen  

 tussen de rotondes is. Maar wordt niet gedaan. We zitten regelmatig 1,5 week met opgespaard papier en plastic in    

 huis. Dit zou toch anders kunnen?  We willen t niet in de restafval bak gooien maar inmiddels wel helemaal klaar 

ermee waar we t kwijt kunnen. Ik breng t plastic nu steeds naar eiland 12 maar ook die extra bak zit vaak flink vol. De 

gemeente wil dat er meer gesorteerd wordt. Nou zo lukt het dus niet. We betalen de volle mep voor afval 

ondergronds maar kunnen het niet kwijt.  

Dit punt gaat de wijkraad meenemen naar het overleg met de gemeente, daar er vanavond niemand van de 

gemeente aanwezig is om hier antwoordt op te geven.. 

        Binnen gekomen vanuit de zaal: 

              Nabij Aquaradius staan de lichten enorm fel aan, zodat ik verblind word en de verkeersborden niet eens kan lezen.  

Ook is het asfalt daar stuk en zijn er gaten in de weg. 

Gemeente, kan hier eens naar gekeken worden en iets aan worden gedaan? 

 

3. Concept verslag van de vergadering d.d. 14 november 2022. 
Goedkeuring tekstueel; punten “naar aanleiding van” worden onder de Thema’s behandeld. 

  Er zijn geen op- of aanmerkingen. Het verslag wordt goedgekeurd. De voorzitter bedankt de notulist.  

  

4. Vaststelling agenda.  
                            De voorzitter vraagt aan de aanwezigen of er iemand nog punten heeft voor de agenda. De agenda wordt door de  
                            voorzitter na toevoeging van de punten definitief vastgesteld.  
 
 

5. Mededelingen. 
5.1 De voorzitter doet de meldingen van verhindering en heet de nieuwe bezoekers welkom.  
5.2 Nieuwe bewoners vergaderdata 2023:  

13 maart  

Concept verslag van de bewonersvergadering op maandag 9 januari 2023. 
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15 mei  
10 juli  
18 september (3e maandag!) 
13 november  

5.3 Keurmerk Veilig Ondernemen (KVO) 
Het Keurmerk Veilig Ondernemen is gericht op publiek-private samenwerking met het doel om de veiligheid te 
verbeteren in winkelgebieden of bedrijventerreinen. Met het certificaat “Keurmerk Veilig Ondernemen” kan de 
samenwerking zichtbaar gemaakt worden. 
Winkelcentrum Floriande heeft ook een dergelijk keurmerk en dit is onlangs gecontroleerd en het WKC is wederom 
gecertificeerd. Ook het KIWA was hierbij aanwezig. 
De gemeente en het winkelcentrum werken samen aan alle punten om een schoon en veilig winkelcentrum te 
hebben. Ook wordt gekeken wat men nog meer kan doen om zwerfafval tegen te gaan. Daarover wordt ook met de 
ondernemers gesproken. Het blijft een bron van zorg en verdient continue aandacht. 

5.4 Start bouw Residence Boseilanden. 
De laatste vergadering hebben we gemeld dat de werkzaamheden in Q1 zouden beginnen. De wijkraad heeft 
begrepen dat dit nu Q2 gaat worden. Het betreft een project op de Boseilanden wat we in het verleden ook al eens 
voorbij hebben zien komen met de naam “Het kasteel”. 
 
 

6. Uitreiking Prijswinnaar Fotowedstrijd (jubileum 15 jaar) 
In het kader van ons 15-jarig jubileum heeft de jubileumcommissie bedacht om een fotowedstrijd uit te schrijven. 
Bewoners konden foto’s inzenden van plekjes in de wijk Floriande.  
Van jong tot oud en van onervaren tot ervaren fotograaf: iedereen was welkom om deel te nemen aan deze wedstrijd. De 
hoofdprijs is een mooie vergroting van je foto (aangeboden door Foto de Bock).  
We hebben heel uiteenlopende foto’s mogen ontvangen. De eind jury bestaande uit Martin de Bock, Petra van Doorn (de 
gebiedsmanager) en Jouri Kattenberg (de skatecoach van de skatebaan) hebben de foto’s bekeken en daaruit is een 
winnaar gekozen. Dat was nog niet zo eenvoudig omdat zoals gezegd de foto’s nogal verschillend waren. Uiteindelijk is 
gekozen voor de volgende foto’s: 
https://photos.app.goo.gl/3upc8v3muji3vUc19 

                      Op de derde plaats is geëindigd: Bevroren plas nabij de 205 van Ruud van Eeden (een Domino pizza cadeaubon)   
Op plaats 2: Brug bij nacht zwart/wit van Stefan Bruinjé (een kappers cadeaubon)  
En de winnaar op de eerste plaats: Regenboog bij brug Studio 5. Van Mark Huls  
Martin de Bock overhandigde hem een ingelijste vergroting van zijn gewonnen mooie foto met als afsluitende toelichting 
dat de foto ook echt symbool staat voor onze wijk; Een symbolische foto op een alles bevattende locatie in het midden 
van onze wijk, met de mooie en diverse kleuren die onze wijk rijk is en de rond sluitende boog/cirkel. 
Helaas kon niet iedere genomineerde vanavond aanwezig zijn, maar de wel aanwezigen kregen een bon voor 2 “bakjes 

troost” bij het restaurant van de Amstelring. 

 
7. Thema’s.  
7.1  Fysiek: Inrichting Openbare Ruimte. 

7.1.1 Nieuwe Bennebroekerweg (participatie) 

De NBBW is het volgende grote meerjarige infrastructureel project in onze wijk. Het gehele tijdpad staat nu gepland 

tot 2030 als de weg gerealiseerd gaat worden. Voor dit project vindt participatie plaats met belanghebbenden 

rondom de weg. Ook de wijkraad is hierbij betrokken. De wijkraad was al betrokken bij de voorloper van deze weg: 

de Duinpolderweg. Die gaat er zoals al bekend niet komen. Wat nu over blijft is de realisatie van de zuidelijke Ring 

om Hoofddorp en dat is de NBBW. Deze weg wordt opgewaardeerd naar 2x2 rijbanen. Of dat ook zal gelden voor 

het laatste stukje nabij Aquaradius is nog niet bekend. 

Vorig jaar is de wijkraad al betrokken geweest bij de voorkeursalternatieven voor de weg. Dat was de eerste fase 

van het project. 

Nu begint fase 2. Op 9 december jl. heeft de gemeente Haarlemmermeer, provincie Noord-Holland en Vervoerregio 

Amsterdam een tweede samenwerkingsovereenkomst ondertekend voor de opwaardering van de Nieuwe 

Bennebroekerweg. Ook in deze nieuwe fase van de opwaardering van de Nieuwe Bennebroekerweg vindt er 

participatie plaats. Daar zal de wijkraad ook weer deel aan nemen. Er is nog geen datum bekend wanneer de eerste 

bijeenkomst plaats zal vinden. 

Varianten 

In het voorkeursalternatief hebben we heel zorgvuldig, samen met omwonenden, gekeken hoe het tracé van de weg 

kan komen te liggen. Voor het deel tussen de Deltaweg en de Drie Merenweg is er nog geen definitieve keuze 

gemaakt. Er zijn nog varianten open, die ook nog mee moeten in de MER-vergelijking.  

Met het ingaan van de nieuwe fase vindt op bestuurlijk niveau een belangrijke wijziging plaats. De gemeente neemt 

de regie over van provincie Noord-Holland. “De reden daarvoor is dat de weg geen provinciale weg wordt, maar een 

gemeentelijke weg blijft.”  

Na het ondertekenen van de nieuwe samenwerkingsovereenkomst, moeten er in eerste instantie nog verschillende 

zaken worden uitgezocht. Zo is nog niet duidelijk hoeveel budget er straks beschikbaar is voor de aanleg van de 

weg. Na de uitzoekfase werken de drie partijen toe naar een voorlopig en uiteindelijk definitief ontwerp, waarna de 
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aanleg van de weg begint. In 2030 wordt de opgewaardeerde Nieuwe Bennebroekerweg naar alle waarschijnlijkheid 

in gebruik genomen. 

7.1.2 Uitstel Verkeerstructuurplan (VSP). 

Het VSP ofwel het verkeersstructuurplan. 

In dit plan worden de hoofdstructuren van de wegen voor de komende jaren bepaald.  

Inwoners hebben aan het begin van de ter inzageperiode (19 september) van de VSP’s kunnen lezen dat de 

gemeente rond de jaarwisseling de nota van beantwoording zouden delen en dat het definitieve 

verkeersstructuurplan begin 2023 (vaststelling raad) op de site van het VSP Hoofddorp en het VSP Nieuw-Vennep 

zou worden gepubliceerd. Deze termijnen worden niet gehaald.  

Dit bericht is gepubliceerd in de InforMeer en via FB en Twitter. Inwoners die via het reactie-formulier hebben 

gereageerd ontvangen deze informatie ook. 

Hieronder de link voor meer informatie: 

https://haarlemmermeergemeente.nl/informeer-online/stand-van-zaken-verkeersstructuurplannen-hoofddorp-en-

nieuw-vennep  

Voor onze wijk is de NBBW van belang. Die behandelen we hier echter elke vergadering en bovendien vindt hierop 

participatie plaats middels een klankbordgroep waarin de wijkraad deelneemt. 

De meest heikele punten in de VSP zijn een knip in de Van Heuven Goedhartlaan nabij het station en de 

Toolenburgerweg die een verbinding moet vormen naar de NBBW. 

7.1.3 IJtochtzone. 

Over dit onderwerp hebben we in de vorige vergadering ook gesproken. De herinrichting van de IJtochtzone, en dan 

hebben we het over de strook onder de voormalige hoogspanningsmasten, is al deels heringericht. Regelmatig 

zullen er op diverse plekken langs dit traject nog nadere invulling gegeven worden aan de inrichting. Afgelopen 

periode zijn er bomen geplant in de zone. Op de website van de gemeente staat nadere informatie hierover: 

https://haarlemmermeergemeente.nl/ijtochtzone-opnieuw-inrichten-groenstrook  

7.1.4 Verkeersstudie Infrastructuur Floriande. 

De hier al vaker besproken verkeersstudie over de infrastructuur rondom het winkelcentrum Floriande gaat nu 

eindelijk van start. Op 17 januari a.s. wordt gestart met een schouw in het WKC. Samen met een aantal andere 

belanghebbende zoals de scholen en de winkeliersvereniging, is de wijkraad gevraagd om input te leveren op dit 

onderwerp. In de volgende vergadering komt de wijkraad hier uiteraard op terug en kunnen wij u misschien iets meer 

meedelen. 

7.1.5 Verkeersdrukte Braambos. 

Regelmatig bereiken ons berichten over verkeersdrukte bij het Braambos en de Optimist. Nu daar ook de 

internationale school is gevestigd is het behoorlijk druk op de tijdstippen dat de school begint en eindigt. De wijkraad 

heeft dit aangegeven bij de gemeente. De situatie wordt op de knelpuntenlijst gezet. Ook de wijkagenten gaan kijken 

wat er zoal gebeurt op die drukke tijdstippen. Daarna zal gekeken worden of maatregelen nodig zijn om het 

probleem op te lossen.  

Ook komen er vanuit de zaal de opmerkingen:  

- Als er maar 1 iemand oversteekt, dat dan ook heel de rotonde meteen vastloopt… 

- velen gaan te laat van huis, dus brengen hun kind met de auto naar school of gaan meteen door naar hun werk, 

dus overbelasting van auto’s bij de scholen, wat ook de veiligheid in gevaar brengt 

- Vele kleine auto’s die overal tussendoor wringen en daardoor de boel vast zetten 

- Al file vanaf het gezondheidscentrum en Leenderbos. 

- eiland 11, 12, 13 staan geblokkeerd door de file op de rotonde. 

 

7.2 Sociaal Domein. 

7.2.1 Kerstbomeninzameling 

Eergisteren op zaterdag 7 januari heeft de wijkraad voor het eerst in 3 jaar weer een kerstboominzameling kunnen 

organiseren. De afgelopen 2 jaren kon de kerstboominzameling door corona helaas niet doorgaan. Bij deze 

inzameling hebben we het concept dat we jaren hebben gedaan weer opgepakt.  

Op 3 plekken (Eiland 2/3, waddenweg t.h.v. de Braambos school en hoek Acropolis/Campo) zijn in totaal 1090 

bomen opgehaald. Dat zijn er aanzienlijk minder dan voor de corona periode. Niet duidelijk is wat de oorzaak 

hiervan is. Misschien moet iedereen er gewoon weer even inkomen na de corona stilte. Om 17.00 uur was zoals 

vanouds de trekking in de Aula van de school. De Aula hebben we een tijd niet mogen gebruiken maar nu gelukkig 

weer wel. Er waren meer dan honderd kinderen aanwezig en ook nog veel ouders. De 100 prijzen zijn getrokken 

door de kinderen zelf. De kinderen kregen bij binnenkomst een drankje, snoep en een patatbon uitgereikt. Er waren 

100 prijzen te verdelen met als hoofdprijs 100 euro. 62 prijzen zijn ter plekke uitgereikt. De nog niet opgehaalde 

prijzen staan op de website van de wijkraad en zijn via FB verspreid. Hierover kan contact worden opgenomen met 

het secretariaat; Secretariaat@wijkraadfloriande.nl  

7.2.2 Skatepark. 

De toplaag is vervangen en er is een kist met bezems geplaatst voor de skaters. Het is de bedoeling om in februari 

lichtmasten te plaatsen. Zoals afgesproken met de wijkraad krijgen de bewoners die zicht hebben op het skatepark 
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een brief. Daarin wordt hen gevraagd wat een goede eindtijd is om de lichten te doven. De brief met de keuzeoptie 

zal rond 9 januari verstuurd worden.  

7.2.3 Peilen interesse bijeenkomst digitale oplichting. 

De gebiedsmanager heeft gevraagd om in de vergadering te peilen wat u vindt van een bijeenkomst over digitale 

oplichting. De bedoeling is om een bijeenkomst te plannen over dit onderwerp.  

Vanuit de zaal is er interesse onder de bewoners. 

 

8. Sluiting. 

De volgende bewonersvergadering is op maandag 13 maart 2023. 

De voorzitter verzoekt om onderwerpen en thema’s die jullie behandeld willen hebben door te geven aan de secretaris 

via: secretariaat@wijkraadfloriande.nl zodat het bestuur van de wijkraad kan gaan kijken wat we daar aan/mee kunnen 

doen.  

  

 De voorzitter bedankt voor de aanwezigheid en bijdrages en sluit de vergadering en gaat door naar de    

 nieuwjaarsreceptie.  

 

 

9. Nieuwjaarsreceptie  

- Terug- en vooruitblik 

- Borrelen en napraten 
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